60dox

TTL Cable

Model: TL-C / TL-N / TL-S

—— TTL线 ———



Foreword

Thank you for choosing GODOX TTL cable TL-C/TL-N/TL-S. This TTL off-camera shoe cord, made from high-quality wire, is a very useful photography accessory to connect speedlite and DSLR camera.

Function

TTL cable is developed to have your speedlite to be operated off your camera without influence. It contains all of the on-camera functions for the flash. It's ideal for use in every photography scene and especially for portrait or merchandise photography.

Using Guide

- 1. Power off the camera and speedlite.
- 2. Attach the hotshoe end A of TTL cord to the speedlite hotshoe.
- 3.Attach the hotshoe end B of TTL cord to the hotshoe of DSLR camera.
- 4.Set up the camera and speedlite for off camera shooting. (The picture is taking TL-C for Canon as an example)





Specifications

Model	TL-C	TL-N	TL-S	
Compatible Camera	Canon	Nikon	Sony	
Compatible Range	Corresponding brand DSLR cameras and speedlites			
Length	3M (extended length)			
Net Weight	127G			

前言

感谢您使用神牛TL-C/TL-N/TL-S TTL线,本TTL线经过优质线材制作而成,是连接单反相机与机顶闪光灯非常有用的闪光附件。

作用

TTL线可将单反相机与闪光灯连接,能够让您在远离单反机的热靴时还能保证闪光灯能有的TTL功能。广泛应用于各种摄影领域。在人像摄影和物品拍摄时尤为常用。

使用

- 1. 关闭相机与机顶闪光灯的电源。
- 2. 将闪光灯热靴插入TTL线的A端热靴座上。
- 3. 将TTL线的B端热靴插入单反相机热靴插座上。
- 4. 开启相机及闪光灯即可使用。 (下图以TL-C为例)





产品参数

型 号	TL-C	TL-N	TL-S	
适用品牌	佳能	尼康	索尼	
适用范围	相应品牌单	相应品牌单反相机与机顶闪光灯连接		
长 度	3M(拉伸长度)			
净 重	127G			

料号: 82.A0000TL0-00 VA